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To: 5.12e IEEE @minvws.nl];EE rag cin ven
Cc: 5.1.2e S.1.2¢ @minvws.nl]; 5.1.2e | 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Thur 6/16/2022 6:19:19 PM

Subject: RE: Annotatie bij Agenda inclusief bijlagen directeurenoverleg 17 juni n.a.v. "Stip op de horizon COVID-19 in de langdurige

zorg"

Received: Thur 6/16/2022 6:19:20 PM

Ah, dank (op de goede plek)! Zie ook vraag andere mail: welke vervolgafspraken moeten we maken?

Verzonden met BlackBerry Work

(www _blackberry.com)

Van: EERE winyws>
Datum: donderdag 16 jun. 2022 4:27 PM

Aan: ) @minvws.nl>, 5.1.2e @minvws.nl>

Kopie: minvws nl>, 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Annotatie bij Agenda inclusiefbijlagen directeurenoverleg 17 juni n.a.v. "Stip op de horizon COVID-19 in de langdurige

zorg"

Hieronder een annotatie ten behoeve van het overleg van morgen.

Voorgestelde agenda:
1 Opening en mededelingen

e ActiZ heeft aangegeven niet aanwezig te kunnen zijn.
» De onderwerpen uit de Stip op de horizon zijn aangeleverd als sectorplan voor de langdurige zorg. In de

brief van 13 juni 2022 (die is meegestuurd) is een paragraaf opgenomen over de langdurige zorg waarin de

Stip op de horizon wordt genoemd maar is niet als bijlage meegestuurd aan de Tweede Kamer.

» Voor jouw informatie: Inmiddels is codrdinatie van de verdere aanpak van de sectoren neergelegd bij EZK.

Afgesproken is dat dit niet van toepassing is voor de langdurige zorg. In de brief is immers al aangegeven dat

de zorg altijd moet doorgaan, de sector Iz zal dus niet op slot gaan.

2 Bespreking van de stand van zaken n.a.v. het bijgevoegde activiteitenoverzicht

Hoofdstuk 3 activiteiten veldpartijen:

« 3.2 Structureel werken aan infectiepreventie; ze vragen duidelijkheid over budget: dit komt aan bod bij 4.4
» 3.3: Behandeladvies met regelmaat actualiseren; willen richtlijn maken: ze vragen duidelijkheid over

budget: Positief dat behandeladvies regelmatig wordt geactualiseerd. Wat ons betreft positieve insteek maar

wat betreft vraag aan ons om budget om er een richtlijn van te maken: dit vraagt nader overleg over hoe het

past in de plannen voor pandemische paraatheid en de structuur en verantwoordelijkheden voor richtlijnen.
* 3.4: Is er budget voor implementatie richtlijnen SKILZ en IKNL over ACP? Richtlijnen ACP leiden niet tot

verbetering van de infectiepreventie en daarmee past het niet in de plannen hiervoor. Ook kennen wij geen
andere budgetten voor implementatie hiervan waarmee het een verantwoordelijkheid van de organisaties zelf

zou zijn.
» Bij de overige punten geen opmerkingen.

Hoofdstuk 4 activiteiten systeempartijen:

4.1 duidelijke afspraken over vaccinatieprogra mma: [RE heeft aan van het RIVM gevraagd om

toelichting/meer duidelijkheid te geven. Haar reactie:

+ Naast een zomercampagne (die niet door is gegaan) hebben wij op verzoek van de minister, samen met de

uitvoeringspartners, een najaarscampagne voorbereid met een flexibele startdatum. Omdat het zomaar kan



966804

zijn dat gezien de epidemiologische situatie we al eerder dan in het najaar bepaalde groepen zouden moeten

gaan vaccineren. Hierin zijn jullie gesprekspartners via het uitvoeringsoverleg meegenomen.
* Onderdeel van dit uitvoeringsplan is een opschaling naar ook zorgmedewerkers. Daarbij is afgesproken dat

ziekenhuizen zelf hun eigen personeel vaccineren en dat overig zorgpersoneel wordt gevaccineerd door GGD

op locatie van de GGD.

+ Wat betreft het betrekken van kennis van LZ bij advisering en besluitvorming over doelgroepen,
dat heb ik aangekaart bij Lijkt me goed datjullie dat morgen in het overleg

nogmaals doen. Overigens heb ik mijn team gevraagd of ze nogmaals samen met deze partijen tot een

goede definitie kunnen komen van hun populatie, hoe ze deze willen definiéren om het uitvoeren van de

vaccinatie makkelijker te maken in de LZ. 1k zal checken of dat gedaan is.

Voor de andere punten verwijs ik naar wat is opgenomen onder Stand van zaken in de excel-sheet. Hierbij moeten

de meeste punten nog verder uitgewerkt. Soms door ons en soms door anderen.

4.6 Wat betreft de rol van de systeempartijen wordt verwezen naar de kamerbrief over instelling van de LFI dat bij
het RIVM wordt ondergebracht. Misschien kan daar meer over vertellen.

4.7 en 4.8 Wat betreft 4.7 de crisisstructuur en 4.8 aansluiting op de ROAZ wordt verwezen naar de kamerbrief met

nadere uitwerking lange termijnaanpak.

3. Vervolgafspraken
4, Sluiting

van:IEEE)SEEKERo minvwvs.ni>
Verzonden: dinsdag 14 juni 2022 17:34

5.128 T
5.1.2e

5.1.2e

SER (@ minvws.nl>

Onderwerp: Agenda inclusief bijlagen directeurenoverleg 17 juni n.a.v. "Stip op de horizon COVID-19 in de langdurige zorg"

Beste allen,

Namens [IEEEontvangt u hierbij de agenda en stukken voor het tweede directeurenoverleg n.a.v. de "Stip op de horizon

Covid-19 in de langdurige zorg”. We hopen u op 17 juni om 9.30 uur te ontvangen in zaal A04-41 (VIP-room) bij VWS.

Bijgevoegd zijn de volgende documenten: het verslag van het eerste directeurenoverleg, het activiteitenoverzicht zoals

opgesteld door BEECHES en aangevuld door VWS, de kamerbrieven van 3 en 13 juni over de instelling van de IFI en de

nadere uitwerking van de langetermijnaanpak COVID-19.

T.b.v. het overleg stellen wij de onderstaande agenda voor.

Voorgestelde agenda:
1. Opening en mededelingen
2. Bespreking van de stand van zaken n.a.v. het bijgevoegde activiteitenoverzicht

3. Vervolgafspraken
4. Sluiting

Vriendelijke groet,

Met vriendelijke groet,
5.1.2e
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Ministerie van Volksgezond Welzijn en Sport | Directie Langdurige Zorg
bezoekadres : Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

2500 EJ | Den Haa

email: [EEE@minvws.n|

Bij VWS geldt een legitimatieplicht voor de
g
tot het ministerie.

Dit
betek

dat bij uw bezoek aan VWS om geldige legitimatie wordt gevraagd voor u het pand verder

kunt betreden. Graag vraag ik uw aandacht hiervoor. Alvast bedankt voor de medewerking!


